
 
Els documents als quals es fa referència en aquest resum de Mesa Negociadora, els podeu trobar 
juntament amb la convocatòria de l’esmentada Mesa (MN 21/11/2013)  
 
1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
S’inclou la rectificació presentada pel CSIF i que modifica una frase de l’últim full de l’acta. 
 
S’aprova per assentiment. 
 
2n.- Informe de la Presidència. 
El president de la mesa informa que tenen previst convocar pròximament als sindicats a una Mesa 
Tècnica per tal de tractar temes com ara el calendari laboral 2014; el Conveni amb institucions 
penitenciaries; el barem de les borses i altres temes que es consideren oportuns 
Se’ns informa que una companyia d’assegurances mèdiques ha ofert a la Universitat, sense cost per 
a l’UJI, un producte que econòmicament podria ser interessant per als treballadors. No hi ha cap 
acord ni compromís firmat. Simplement es convida a la part social a valorar-lo i donar la nostra 
opinió. 
Amb data 11 de novembre s’ha publicat el Decret sobre retribucions addicionals del professorat, i 
probablement, es pagarà la productivitat a la nòmina de desembre del PDI. 
El gerent ens comunica que, pel que fa al PAS, s’augmentarà en 100.000 € la quantitat corresponent 
a productivitat del PAS i que la idea és que aquesta quantitat repercutisca linealment en els 
treballadors. 
Se’ns informa que els diners que es descomptaran als treballadors que van secundar la vaga del 
passat 24 d’octubre podrien anar destinats, si als sindicats ens pareix bé, a les beques de menjador 
que convoca l’UJI per als alumnes (aquesta idea ja la vam suggerir els sindicats a l’anterior vaga) 
 
3r.-Anàlisi, discussió i informe de la Mesa Negociadora sobre les sol·licituds de transformació 
i de promoció de places de professorat, d’acord amb els criteris del DCDI, corresponent a la 
segona convocatòria ordinària de l’any 2013. Document núm. 2 
La primera transformació de figura LOU a LOMLOU que apareix a la convocatòria ja està 
publicada. De totes les altres promocions només es poden traure les de l’última taula. Les altres 
queden en llista d’espera. La situació és la mateixa que la 1a convocatòria d’enguany i la 2a de 
l’any passat. 
El vicerector, a la pregunta sobre si s’està treballant en algun document per a quan es puguen traure 
les places, contesta que no està fet encara però que tenen intenció d’anar preparant-lo al llarg del 
proper any. En eixe document s’establiran els criteris a seguir. 
 
S’aprova per assentiment. 
 
4t.- Anàlisi, discussió i informe de la Mesa Negociadora sobre la modificació de la RLT de 
PDI derivada de la segona convocatòria de l’any 2013 de places de professorat en compliment 
del marc legal. Document núm. 3 
 
S’aprova per assentiment. 
 
5è.- Informació sobre la Memòria d’activitats de Formació del PAS 2012 
S’incorpora a la Mesa la Tècnica de formació del PAS, Asun Verchili, per tal d’informar sobre 
aquest punt. Se’ns facilita l’Informe d’avaluació del VI Pla de Formació del PAS (2010-2012). Ens 
explica les novetats: nou indicador de qualitat, nou ítem per a les enquestes de final de cada curs. 
També se’ns informa que s’està treballant per a que es puguen fer els certificats dels cursos on line. 



En total s’han realitzat 49 accions i 3 han estat anul·lades. La satisfacció dels usuaris ha estat 4,5 
sobre 5. 
 
6è. Torn obert de paraules 
 
Es pregunta si el proper dissabte 4 de gener, atès que està inclòs dins del període de Nadal i Any 
Nou, les consergeries estaran tancades. Si, es tractarà juntament amb el calendari laboral 2014, però 
si no hi ha necessitat no tenen perquè estar obertes eixe dia. 
 
Es pregunta sobre com està el tema de formar administratius per a poder anar a Registre en cas de 
necessitat. El gerent explica que van mantenir una reunió amb un grup d’administratius que ho van 
demanar. En principi, la idea era formar administratius per a què si en un moment puntual es 
produeix la necessitat, poguera anar algú amb coneixements i formació per a poder fer la feina. La 
idea és que aquesta solució només es gaste en casos de necessitat i molt puntuals. 
També s’està treballant en ampliar la tramitació electrònica i en l’eliminació de tràmits. De tota 
manera es continua treballant en el protocol per a solucionar el tema de Registre 
 
S’alça la sessió 
 
Assistents a la MN per part de CCOO: Vicente Pinto, Trini Conde. 


